
Snertingdal Jeger og Fiskerforening 

     
Postboks 20, 2841 Snertingdal. 
Besøksadresse: Gravåsvegen 519.  
 
http://www.njff.no/snertingdal 
Bank: 2010 27 15366.  Org: 993 758 140 
VIPPS 19188 el. 690240 -handlekurv 

 

Referat styremøte 05, 26.05.2025 

 

Møtedato: 26.05.25 Møtested: Klubbhus 19.00 Møtenr.: 05/2025 

Innkallede: Bergfinn Alund, Rune Pedersen, Tom Roy Sørensen, Hans Jørgen Alund,  
Heidi S. Nordrum Jorunn Alund, Elisabeth Sørensen, Sunniva Rausand,  
Lene Tomter 

Referent: Lene Tomter Dato: 26.08.24 Ikke til stede: Bergfinn, Sunniva 
 

 

Sak 1:  

Gjennomgang og godkjenning av møtereferat fra forrige møte. 
 

Ingen bemerkning. 

 

Sak 2:  

Inngående post. 

 

Ingen post/brev i postboks. Mye kommer på mail, noe som er lettvint for å holde oversikten. 

Faktura fra fiskesommer er kommet – og betalt. 

 

Sak 3:  

Oppfølging / avklaring fra saker fra forrige styremøte. (Gjennomgang oppfølgingsliste) 

 

Internett; mobilt bredbånd fra Telenor. Ca 700kr pr mnd. Internett som vi har i dag virker ikke. Tom Roy 

undersøker og tar kontakt med Bergfinn. 

 

Sak 4:  

Gjennomgang av styre / utvalgenes gjennomførte aktiviteter i perioden. 

 

Jaktutvalg: 

Endringer skal oppdateres og bør være Bergfinn i hende innen onsdag 28.05.2025. 

I vår har det vært 9 stk som har tatt jegerprøven. Eksamen på jegerprøven var i dag. 

 

       

Fiskeutvalg: 

Endringer skal oppdateres og bør være Bergfinn i hende innen onsdag 28.05.2025. 

 

Fisking på Langvatnet var/er det eneste som ligger inne i aktivitetsplanen.  

Gjennomføring av morgendagens aktivitet går som vanlig. 

Får ikke lagt ut klopper enda, alt må avklares med grunneiere. Kartlegging av dette vil skje onsdag 28.05.2025. 

Grunneiere er medbedt for å kunne si noe om hvor de vil kloppene skal ligge. Dette vil først skje på Bergevatnet 

og Langvatnet. 

Hans Jørgen ringer Bergfinn etterpå for å avklare onsdagens planer. 

Fiskekultivering i Snertingdal, utsett av ruser, Meitefiske 03.06.2025 (Magne Olav Sveen er arr. der) 

Strømming av fisk vil komme i slutten juli/august hvis forholdene tilsier det. Må se ann vannføring i elvene. Det 

er derfor det ikke står noe dato på dette. 

Fiskeutvalget og Barne- og ungdomsutvalget setter seg ned sammen for å se på aktivitetsplanen fremover. 

 

http://www.njff.no/


 

Barne og ungdomsutvalg:  

Følge opp vedr aktivitetsplan.  

Endringer skal oppdateres og bør være Bergfinn i hende innen onsdag 28.05.2025. 

BU er på fisketur i dag.  

Er planlagt foreldremøtet 11.06.2025 for planlegging av den årlige villmarksleir.  

Det har alltid vært egenandel på 200kr pr barn. Er dette noe som skal justeres? Enstemmig vedtatt at det blir 

100kr pr barn i år.  

Nytt av året er at turen går til Gausdal Vestfjell. Det blir bare en natt med overnatting. Blir det vellykket så blir 

det to netter neste år.  

Morten Hesla og Kjetil Sveen fra foreldregruppa har sagt at de blir med.  

 

 

Natur og Miljøutvalg:  

De har lagt planer som de utfører selv. 

 

Kvinnekontakt: 

Endringer skal oppdateres og bør være Bergfinn i hende innen onsdag 28.05.2025. 

 

Reviholen ville ikke være med å arrangere jenteskyting i år. Fikk ingen grunn. Har vært dårlig oppmøte, så da blir 

det ikke arrangert i år. Blir det spørsmål/etterlysning om dette, må man ta det da.  

Er søkt om møte/kurs om ettersøk med hund, blodspor med hund, evt en kvinnekveld. Spørre om for eksempel 

Dagh Bakka og/eller Øyvind Juliussen kan komme og holde foredrag. 

       

       

Styret:  

Vår-dugnad onsdag 11.06.2025. Oppstart senest kl 18.00 på campen. Utvalgsledere sender melding til sine 

respektive grupper.  

Raking av plen, kantklipp, vasking av lavvo, snekkerarbeider etter snøens herjinger, beising/vasking av hytta. 

Fint hvis noen kan ta med kantklipper, rive etc. 

Blir grilling av pølser, og servering av drikke. Sekretær gjør alle innkjøp. Snakk med Bergfinn vedr mengde mat. 

Må kjøpe ketchup, sennep, løk og potetsalat. Ved er det på camp, grillkull er det nede i bua her.  

Tom Roy kjører over med gressklipper så fort det blir oppholdsvær, bensin er innkjøpt, 98 oktan. Hans Jørgen 

reiser oppå Skonnordtjernet for å sjekke plenen på HC-parkering der. 

Vær obs ved bilkjøring opp til camp, stikker opp noe steiner i den siste kneika. 

 

 

 

Sak 5:  

Valg av lagringsenhet. 

Vi fortsetter å bruke Dropbox. Må gå gjennom sammen med Tor Wallin for å få litt info og opplæring. Bergfinn 

tar kontakt med Tor for å få til dette samtidig med et styremøte.  

Medlemsbladet er sendt til trykk. Dette blir det sistemedlemsbladet som kommer ut, heretter blir det digitalt. 

         

Sak 6: 

Økonomi 

Plasseringskonto:  577.462, - 

Brukskonto:   59.091,- 

Kontant kassa:   14.383,- 

 

Faktura fra fiskesommer er kommet – og betalt. 

 

Kommer faktura på hundemat. 

 

Fått spm om avregning på jaktfeltskyting. Har ikke rukket det enda, faktura fra Jakt og Friluft kom 22.05.2025. 

Kommer avregning så snart som mulig. 

 

 

 



 

Sak 7:  

Innkomne saker, referatsaker.   

1) Bergfinn kontakter Trond Are Lisbakken. På iNatur står det opplysninger på fiskekort som ikke stemmer. 

Dette må rettes opp. 

2) Pr i dag er det ikke lov å fiske fra båt i Gjøvik Kommune annet enn i Mjøsa. Ikke lov med mindre 

grunneier tillater det. 

3) Mangler avregninger for 2024 i Fiskekortsalg. Dette må purres opp. 

4) Oppklaring på sending av faktura som skal sendes til Fiskeforvaltning for Grunneierlagene. 

5) Havfisketur – avregning og fakturering. Bergfinn ordner dette. 

 

 

 

 

    

 

 

 

Nytt styremøte mandag 30.06.2025 

 

 

 

Mvh         

Snertingdal JFF       

Lene Tomter 

 

                                                         


